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Es tracta, d'una banda, de l'Ecoespai a Miami 
Platja, un nou edifici d’ús mixt administratiu i 
públic, que comptarà amb les oficines d’Impuls 
Econòmic i Transició energètica i ecològica, 
però també amb una sala de conferències, 
un coworking i una aula polivalent. De l'altra, 

a Mont-roig s'està construint l'esperat nou 
pavelló esportiu de la Roca, que permetrà 
descongestionar el poliesportiu i podrà ser 
utilitzat per l’escola M. D. de la Roca, entitats i 
Ajuntament. Els nous edificis ampliaran la xarxa 
d'equipaments municipals existent. / PÀG.7

El poliesportiu de Mont-roig es va omplir per veure 
una de les darreres estrenes cinematogràfiques del 
moment, en aquest cas dedicada al fill il·lustre de 
Mont-roig, el mestre Antoni Benaiges. El film té 
diverses nominacions als premis Goya i Gaudí. / pàg. 11

La signatura del contracte de compra-venda dels 
terrenys entre Lotte i l'Ajuntament és la pròxima 
acció prevista d'aquest projecte que continua 
avançant i sumant complicitats al territori. / pàg. 8

Els terrenys dels Comellarets 
preparats per a l'arribada de 
Lotte

El film sobre la vida del mestre 
Benaiges emociona Mont-roig

Se suspenen 
temporalment les 
llicències d'HUT 
/ pàg.5

Es destinaran 
180.000 € per 
preservar l'Ermita 
/ pàg.11 

L'Ecoteca i la pista 
bici de la T-323 a 
punt d'estrenar-se 
/ pàg.6

En marxa el Pla 
de Sostenibilitat 
Turística
 / pàg.5

El Passeig 
de les Cales, 
a punt de ser 
una realitat 
/ pàg. 4

Comença la construcció de dos 
nous equipaments municipals 
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Àrees de Polítiques Feministes, 
Recursos Humans 

i Projectes Estratègics

Aquesta és una publicació gratuïta 
que edita l’Ajuntament de Mont-roig 
del Camp. Si algun veí o veïna no l’ha 
rebuda a casa seva, pot dirigir-se a 
les Oficines Municipals d’Atenció a la 
Ciutadania (OMAC), facilitar les dades 
de contacte i sol·licitar-ne un exemplar. 
També pot passar a recollir la versió en 
castellà als equipaments municipals.
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Seguim treballant, 
seguim planificant

FRAN MORANCHO LÓPEZ
Alcalde de Mont-roig del Camp

alcaldia@mont-roig.cat

Ja són aquí. Algunes de les obres més 
anunciades dels darrers anys han començat 
aquest mes de febrer: l’Ecoespai de Miami 
i el poliesportiu lleuger de Mont-roig. 
Ambdós edificis engrossiran la nostra 
xarxa d’equipaments municipals, xarxa que 
dissenyem des de fa temps per proveir els 
dos nuclis de referència d’espais de qualitat 
per dinamitzar econòmica i socialment el 
nostre municipi.

Començaré pel poliesportiu lleuger, una 
reivindicació que ve de lluny i un compromís 
que vaig assumir personalment fa uns anys. 
El camí no ha estat fàcil, des que vam iniciar 
el projecte ens hem trobat entrebancs 
pandèmics, administratius i jurídics que han 
endarrerit la construcció de l’equipament. 
Arriba més tard del desitjat però el nou 

pavelló ja comença a alçar-se a tocar de 
l’escola Mare de Déu de la Roca, a qui farà 
servei complementari en activitats esportives 
i socials. Amb aquest nou equipament, a 
més, l’Ajuntament i les entitats del poble 
guanyen un nou espai per portar a terme 
activitats que actualment no es poden fer 
o es fan a precari en altres instal·lacions. 

L’Ecoespai de Miami Platja, per altra banda, 
està cridat a convertir-se en un edifici de 
referència pel que fa a la sostenibilitat dels 
seus materials i construcció, i per l’ideari 
que l’envolta. Tot el projecte ha estat pensat 
per enfocar-nos en l’economia que ens 
ve, centrada en la transició ecològica, el 
respecte l’entorn, la baixa emissió de gasos 
d’efecte hivernacle, el foment de l’energia 
renovable i la mobilitat no contaminant. S’hi 

instal·laran una part dels serveis municipals 
que treballen en projectes d’aquesta índole, 
però també serà un espai que permetrà 
acollir petites empreses, emprenedors o 
treballadors autònoms que vulguin formar 

part d’un entorn de treball compartit 
alineat amb aquesta filosofia. I com no, 

l’entorn de l’edifici, la plaça de Girona, 
serà un centre d’atracció per al món de la 
bicicleta, amb un seguit d’espais i serveis 
lligats a aquest mitjà de transport. A tocar 
de la nova Via Verda.

El Pla de Sostenibilitat Turística en 
Destinacions que se’ns va atorgar per millorar 
la competitivitat del nostre sector turístic 
finançarà part d’aquest nou equipament, 
que també comptarà amb una petita sala 
de conferències per impulsar el turisme de 
negocis i acollir presentacions o formacions 
d’empreses relacionades amb l’economia 
verda.

Com ja vaig explicar en l’anterior Comunica, 
durant aquest mandat agafaran plena 
forma projectes estratègics que portem 
temps treballant. En concret, aquest 2024 
quedaran enllestits el passeig de les cales, 
l’Ecoteca o la Via Verda. També durant aquest 
any començaran les obres del projecte 
d’humanització de la N340 i la passera 
que unirà Miami amb les urbanitzacions 
al nord de la A7, i s’enllestiran els projectes 

executius del parc esportiu de Mont-roig, el 
nou auditori o la xarxa de carrils bici entre 
les urbanitzacions. Serà l’any, també, en el 
qual posem en marxa l’EINA, l’estudi integral 
del nucli antic, iniciant els primers projectes 

i actuacions per millorar aquest 
espai històric del municipi.

Diversificar 
l’economia local, 
planificar el futur

Mentrestant continuem endavant 
amb el projecte Lotte i amb 
d’altres que, pel que fa a 
l’àmbit econòmic, acompliran 
el compromís assolit amb 
la ciutadania de diversificar 
l’economia local i millorar les 
expectatives laborals dels veïns i 
veïnes del municipi, especialment 
la gent jove i les dones, col·lectius 

que pateixen en més mesura l’atur de llarga 
durada o l’estacionalitat. Compromís assolit, 
cal recordar-ho, amb l’acord unànime del Pla 
Estratègic de Municipi 2020-2030, que es 
va elaborar amb participació ciutadana i va 
ser aprovat per tots els grups municipals del 
consistori actual (excepte Vox, que encara 
no tenia representació).

En aquest sentit seguirem treballant, 
fent passes pensades, planificades i amb 
objectius estratègics clars. I per això estem 
acabant d’elaborar l’Agenda Urbana 2030, un 
document estratègic que complementarà el 
Pla Estratègic de Municipi i que ens servirà, 
per una banda, per cercar noves subvencions 
estatals i europees, i per l’altra, per arrenglerar 
les accions municipals amb els Objectius 
de Desenvolupament Sostenible (els ODS). 
Per tancar el cercle de la planificació, com 
a govern municipal també farem públic el 
nostre full de ruta intern, un pla de mandat 
que ens permetrà planificar millor la nostra 
tasca fins al 2027. El farem públic en les 
pròximes setmanes i quedarà englobat en 
els documents estratègics aprovats.

Tenim feina i seguim endavant. Som-hi!

·  Editorial

    La construcció dels nous 
edificis engrossiran la xarxa 
d’equipaments municipals que 
dissenyem des de fa temps per 
proveir els dos nuclis de referència 
d’espais de qualitat per dinamitzar 
econòmica i socialment el municipi.

RODA D'ENTITATS
De forma periòdica, durant aquest nou mandat, 

l'alcalde Fran Morancho conversarà amb una 
associació del municipi. 

Des d'Alcaldia s'anirà contactant amb les entitats per convocar-les 
a la trobada. Tot i això, si formes part de la junta d'una entitat i t'interessa 

reunir-te amb l'alcalde pròximament, envia un correu a 
alcaldia@mont-roig.cat
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El Passeig de les Cales pren forma i obre 
Miami Platja al mar 
L’esperat projecte, singular a la Costa Daurada, integra l'entorn natural i posa els vianants al centre

/ La longitud total del passeig que es remodelarà serà de més de 3 km

Ara toca desconstruir
Juli Capella y Miquel Garcia
CAPELLA GARCIA ARQUITECTURA

Autors del projecte bàsic del Passeig Marítim de les Cales.

El nou Passeig de les Cales cedeix protagonisme a la natura alhora que en garanteix l'ús i el gaudi per a tothom.

Durant molt de temps hem pensat que el progrés consistia a urbanitzar, construir i asfaltar com 
més millor. Però cada cop tenim més evidències que hem de trobar un equilibri amb la natura. El 
Passeig de les Cales de Miami Platja és una bona ocasió per plantejar un tipus de disseny respec-
tuós amb el medi ambient i alhora pensat per al gaudi de les persones. Demostrant que no hi ha 
incompatibilitat, ans al contrari, harmonitzar amb l'entorn és l'opció més saludable.

Aquesta zona costanera és una joia oculta del litoral català, preservada perquè la línia del tren i 
l'antiga carretera nacional l'havien aïllat de la població. Però ara ja no existeix cap d'aquestes bar-
reres i ha arribat l'oportunitat de ressaltar la seva configuració excepcional i posar-la a disposició 
de veïns i visitants, però mantenint la seva essència i originalitat.

Es tracta d'una plataforma sinuosa, a uns 17 metres d'alçada sobre el mar, que va serpentejant 
creant una dotzena de cales atractives i acollidores. Les intencions del projecte original de l'any 
2009 ja van ser clares i radicals. S'avançava a una incipient preocupació: la preservació de l'espai 
natural i l'actuació urbana amb nous criteris mediambientals d'ecodisseny. Una tendència avui dia 
obligatòria atesa l'emergència climàtica que vivim i la nova sensibilitat social que ens interpel·la.

Els criteris són els següents:
- Garantir l’accessibilitat per a tothom.
- Prioritzar l’ús dels/les vianants.
- Preservar al màxim l’entorn natural.
- Regenerar el mantell vegetal autòcton.
– Eliminar barreres visuals i físiques.
- Dotar el traçat d'equipaments i elements urbans.
- Garantir els serveis.
- Personalitzar el disseny per a cada zona i necessitat.
- Crear un itinerari continu d'ombra.

Però una de les accions més contundents del projecte és la reducció de superfície de sòl urba-
nitzat. S'ha passat dels 51.000 metres quadrats a poc més de 40.000. En comptes d'ocupar-ne 
més, es busca desocupar, desasfaltar, enderrocar murs i barreres. Aquesta decisió suposa dos 
beneficis clars:

- Allibera  nou terra per ser naturalitzat.
– Redueix el cost de construcció i manteniment.

Es tracta d'entendre que aquesta franja natural que recorre tota la longitud del passeig s'ha de 
respectar. És un terreny viu, en erosió permanent, i no es pot colonitzar a risc de col·lapse, com ha 
passat en alguns llocs i a la zona del torreó. Per això, la secció del passeig es va desmaterialitzant: 
des de la construcció dels edificis a primera línia de mar fins a la riba. Darrere de la façana hi ha la 
tanca, després una franja de paviment dur d'accés i serveis. Després una zona variable, segons la 
seva amplada, de terra compactada amb vegetació autòctona que consolida el sòl per evitar-ne 
l'erosió. I finalment la zona de terreny natural amb pins, que dona pas al penya-segat sobre les 
platges de les cales. Aquesta secció discorre per 1,8 quilòmetres oferint molts regals a diverses 
zones d'usos: zones de jocs infantils, miradors amb vistes, zones d'estar, elements biosaludables 
de gimnàstica per a la gent gran, fonts, pèrgoles,… Facilitant l'accés amb escales fins a les diverses 
cales i constituint un itinerari ideal per al passeig o el fitness a l'aire lliure.

Tot això sense detriment del traçat, que queda sempre garantit amb almenys 5 metres d'amplada. 
Per què pavimentar més superfície de la que necessitarem? Un absurd que han repetit tradici-
onalment molts passejos avui dia obsolets. Aquí volem mantenir el singular escenari natural de 
Miami Platja, no canviar-ho, ni presumptuosament millorar-ho. Al contrari, modestament posar-li 
el mínim de matèria, com més organitzada i harmònica millor per assegurar simplement que el 
seu ús sigui adequat per als seus usuaris. La resta ja és present, porta aquí segles, és un paisatge 
extraordinàriament singular i ara en podrem gaudir millor.

El subdelegat del govern espanyol a Tarragona, Santiago Castellà es 
va interessar per les obres del Passeig de les Cales i, acompanyat per 
l’alcalde Fran Morancho i altres regidors/es, van visitar l’evolució dels 
treballs, a mitjan mes de desembre. 

Durant la visita, el subdelegat del govern espanyol va destacar la gran 
transformació que està experimentant el municipi gràcies a les aportacions 
de l’Estat i el guany en la qualitat de vida que suposarà aquesta actuació 
per a la població. Va lloar la feina que s’ha fet des de l’Ajuntament 
tenint preparats bons projectes que estaven a l’espera d’oportunitats de 
finançament. “No hi ha res com tenir una visió i un projecte de municipi, 
això és molt important”, va dir. Castellà també va fer referència a la 
voluntat de seguir col·laborant en la protecció del litoral del municipi.

Per la seva banda, l’alcalde Fran Morancho va destacar que “és un projecte 
treballat des de fa molts anys, doncs ja sabíem cap on volíem anar, teníem 
el projecte molt clar i preparat per al millor moment. Estàvem convençuts 
que arribarien oportunitats, i estem molt contents que finalment sigui 
una realitat”.

/  Visita del subdelegat del govern espanyol a les obres del Passeig de les Cales 

L'Estat posa en valor 
el projecte 

El nou Passeig de les Cales de Miami Platja 
serà una realitat ben aviat, segons va 

informar el Ministeri de Foment, d'acord amb 
la planificació de les obres, que han d'estar 
enllestides abans de l'estiu. 

Actualment, s'estan realitzant els treballs de 
pavimentació i subministraments, abans que sigui 
el torn dels  acabats de mobiliari, enllumenat 
i jardineria. 

Aquesta reforma integral va a càrrec del Ministeri 
de Foment a través del servei de Costes del 
Ministeri per la Transició Ecològica (MITECO) 
amb un pressupost aproximat de 10,1 milions 
d’euros, en part procedent dels fons Next 
Generation.

L’actuació al Passeig de les Cales va des de la 
Cala dels Àngels fins a la Cala dels Penyals amb 
una longitud total de 3.129 metres.

Espai per a vianants

Amb aquestes obres es configura el passeig com 
un espai per a vianants, permetent només l’accés 
als cotxes dels residents i als vehicles de serveis 
municipals i emergències.  El projecte també 
inclou 3 miradors entre la cala dels Àngels i cal 
Bot, un altre a cala Bot i un altre a Cala misteri.

Pel que fa al mobiliari, destaca la instal·lació de 
pèrgoles, dos grups de grades, baranes, 3 zones 
de jocs infantils, circuits físics, mòduls per aparcar 
bicicletes, conjunts escultòrics, fonts i bancs, etc.

Tota la informació a www. mont-roig.cat/passeig-cales
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Mont-roig Miami Turisme present a Fitur El Campionat de Patates 
Braves obrirà el calendari 
gastronòmic del 2024

Les accions del Pla de Sostenibilitat 
Turística, en marxa

El Pla de Sostenibilitat Turística permetrà el finançament 
de 12 accions que aposten per la transformació i 
modernització del sector turístic a través de la sostenibilitat 
i la digitalització, augmentant la seva competitivitat i 
resiliència. 

Recordem que la proposta presentada per l’Ajuntament de 
Mont-roig del Camp per millorar la sostenibilitat de l’oferta 
turística del municipi, valorada en 3,9 milions d’euros, 
va ser l'única del Camp de Tarragona seleccionada en la 
convocatòria 2022 de l’edició ordinària del Programa de 

Plans de Sostenibilitat Turística en Destinacions (PSTD). 
Aquesta convocatòria està cofinançada a parts iguals 
per les tres administracions participants: l’Ajuntament de 
Mont-roig del Camp, la Secretaria d’Estat de Turisme i la 
Generalitat a través de la Direcció General de Turisme. 

El projecte, de 3’9 milions d’euros, està finançat a parts iguals per l’Ajuntament, el govern 
de l’Estat i la Generalitat i contempla 12 accions, algunes d’elles ja iniciades

Serà efectiva fins a finals d'octubre de 2024 amb l’objectiu d’estudiar 
com impacten les HUT en l'oferta d'habitatge per a ús habitual

Se celebrarà de l’1 al 24 de març amb 
la presència de 14 establiments

Precisament, l'Ajuntament està 
redactant el Pla Local d’Habitatge, un 
document que diagnosticarà l'estat 
actual de l'habitatge al municipi i 
que farà una proposta d'accions per 
millorar-ne l'accés.  Aquest Pla  també 
aportarà informació sobre quin paper 
han de jugar els apartaments d'ús 
turístic als diversos nuclis. 

La Junta de Govern de l’Ajuntament va aprovar 
el passat mes de setembre suspendre les 

llicències per als habitatges d’ús turístic (HUT) i 
llar compartida durant un any. Aquest acord estarà 
en vigor fins al 24 d’octubre del 2024.  L’objectiu 
d’aquesta mesura és posar ordre a la proliferació 
d’aquest tipus de pisos per tal de compatibilitzar 
els habitatges d’ús turístic amb la disponibilitat 
d’habitatge de lloguer i, per tant, garantir el dret 
a l’habitatge de la població local.

 Cal tenir en compte que fins ara es tramitaven més 
de 250 expedients de HUT a l’any, això suposa un 
increment del nombre d’habitatges que es destinen 
a aquest model de negoci i que, per tant, es retiren o 
no s’incorporen al mercat de lloguer tradicional. Un 

Se suspèn l’atorgament de llicències 
d’habitatge d’ús turístic

250 expedients 
de HUT anuals

A 31 de juliol del 2023 
hi havia 2.968 habitatges 
d’ús turístic donats 
d’alta distribuïts per tot 
el terme municipal
Màxima concentració 
al nucli de Miami Platja 
on n’hi ha 1.962. 

fet que provoca greus problemes d’accés a l’habitatge 
per als residents.

/ A Fitur s'han renovat convenis de col·laboració i teixit aliances

Un any més, l’Ajuntament de Mont-roig del Camp, a través 
de Mont-roig Miami Turisme, va participar a la fira Fitur 

que es va celebrar a Madrid el mes de gener. 

Al certamen hi van participar un total de 30 ens públics i 
privats del sector turístic del Camp de Tarragona, el Baix 
Penedès i les Terres de l’Ebre i van estar situats dins del corner 

de promoció turística de la Diputació de Tarragona, que es 
trobava instal·lat a l’estand de l’Agència Catalana de Turisme.

A Fitur els set ajuntaments que donen suport a Nàutic 
Parc-Estació Nàutica van renovar el seu compromís anual 
per continuar promocionant, dinamitzant i comercialitzant 
experiències al mar i al riu Ebre. 

Renovació del Conveni Córner 
de la Diputació de Tarragona 
i amb el Nàutic Parc

També aquest mes de febrer s’ha signat el Conveni Córner 
de la Diputació de Tarragona per sumar esforços i estratègies 
amb la participació conjunta i coordinada al programa de 
fires i a les campanyes de publicitat del Patronat de Turisme 
de la Diputació de Tarragona. Enguany, l’han signat 32 ens 
públics locals i associacions empresarials i ens privats. 

A Mont-roig i Miami Platja els esdeveniments gastronòmics 
han experimentat un gran creixement. L’any 2008 hi havia 
només les Jornades Gastronòmiques del Pop i actualment hi 
ha sis esdeveniments gastronòmics per temporada. En total, 
durant aquests anys, han participat més de 
35.000 persones en els 54 esdeveniments 
que s’han celebrat.
Descobreix el Calendari Gastronòmic 
2024 a www.mont-roigmiami.cat/jornades

Més informació del 
campionat de patates braves 
al QR

Com evolucionen 
els projectes?

QR per llegir Més info 
de totes les accions del Pla

ACCIÓ 1

ACCIÓ 12

ACCIÓ 11

ACCIONS 
6 - 7 - 8

ACCIÓ 4
Les obres de l'Ecoteca 
es troben a la fase de 

finalització, un centre que 
també afavorirà l’economia 

circular vinculada a 
l’activitat turística 

i sensibilització 
dels visitants

Participació dels responsables 
de Turisme a FITUR per 

trobar solucions tecnològiques 
per a la digitalització d'oficines i 

l'actualització del lloc web de turisme, 
així com per trobar les millors opcions 

per donar suport a la digitalització 
dels establiments turístics.

S'han iniciat les obres de 
l'Ecoespai, que comptarà amb 

un centre de convencions per 
impulsar el turisme de negocis 

vinculat a l’economia verda

S'ha contractat la gerència 
del PSTD, per coordinar 

i impulsar les actuacions, fet que 
contribueix a facilitar i agilitzar

 la implementació 
del pla

S'ha iniciat 
el procés 
d'adhesió 

del municipi 
a la Xarxa DTI 
(Destinacions 

Turístiques
 Intel·ligents)

·  Turisme
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Avancen les principals obres 

Adif convertirà en una via verda l’antic traçat 
de la línia ferroviària al terme de Mont-roig 
del Camp, concretament en el tram que va 
de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant fins a 
Cambrils, amb una inversió de 5,8 milions 
d’euros. Així ho va anunciar el passat 31 de 
gener en una nota de premsa el Ministeri 
de Transports i Mobilitat Sostenible del 
govern de l’Estat.

L’actuació, que constitueix la primera fase 
de la integració de l’antiga línia al pas pels 
nuclis urbans d’aquest tram de 19,3 km, 

adaptarà els 5 m d’amplada de la plataforma 
ferroviària com a via cívica d’ús compartit 
per a vianants i ciclistes.

S’eliminarà l’efecte-barrera de la infraestructura 
en desús, anivellant les rasants de vials 
interceptats, es modificaran o eliminaran 
alguns passos superiors i s’adaptaran els 
entorns de les antigues estacions com a 
zones de descans, amb la instal·lació de 
mobiliari urbà i senyalització. L’obra ha 
estat adjudicada a l’empresa ACSA, Obras 
e Infraestructuras.

Adif confirma la inversió per transformar 
l’antic traçat ferroviari en una via verda

L’Ajuntament, amb el suport de Nostreserveis, 
ha  fet treballs de reforma de les 5 rotondes 
que hi ha a l’avinguda Diversitat de Miami 
Platja, entre les avingudes Cadis i Maria 
Cristina. 

L’objectiu de l’actuació és millorar la imatge 
d’una de les artèries principals d’aquest 
nucli, així com la visibilitat en la circulació.
Els treballs han consistit en la instal·lació 

d'il·luminació led de diversos colors a les 
rotondes, reg automatitzat i vegetació 
ornamental i decorativa de tallatge baix, 
vetllant per un baix consum d’aigua i per 
aconseguir un manteniment de jardineria 
òptim.  

Aquesta actuació, que té un pressupost de 
45.000 euros, continuarà amb l'arranjament 
de les mitjaneres. 

Arranjament de rotondes a l’av. Diversitat 

Les obres de construcció del nou centre de 
recuperació i gestió de materials i educació 
ambiental (ECOTECA), al carrer Paraguai, de la 
urbanització Costa Zèfir, estan a punt d’acabar. 

Recordem que aquest nou equipament es 
vol convertir en un punt de referència per 
avançar cap a una nova cultura del consum, 
l’ús i la recuperació dels recursos. L’Ecoteca 
compta amb diversos espais complementaris 
a la pròpia activitat d’un centre de recepció 
de residus. Així, el 50% de les instal·lacions 

estan destinades a fomentar l’economia 
circular i la sostenibilitat.

Per tant, cal destacar que, a més de la zona de 
recepció de residus pròpia d’una deixalleria, 
inclou un taller i magatzem per donar una 
segona vida a bona part dels residus que 
arribin al centre, una botiga de productes de 
segona mà, una aula de formació ambiental 
i una zona d’horts ecològics, que podran 
obrir-se a les escoles, a les associacions de 
veïns/es o per projectes socials.

Compte enrere per estrenar l’Ecoteca

L’Ajuntament ha finalitzat el primer projecte 
seleccionat per la ciutadania en l’edició 
2022 dels Pressupostos Participatius. 

Aquesta iniciativa, portada a terme per 
la regidoria de Participació i l’oficina de 
projectes municipal, amb un pressupost de 
15.000 euros, ha consistit en la instal·lació 
de nous jocs de psicomotricitat al pati de 
l’Escola Marcel·lí Esquius de Miami Platja.

Pel que fa als altres projectes seleccionats 
en el procés de fa dos anys, l’Ajuntament 

continua treballant activament amb els 
serveis tècnics i les diferents regidories 
implicades. Es tracta de: Racons Verds 
per a l’experimentació i l’aprenentatge a 
l’Escola Joan Miró, màquines i material pel 
gimnàs del Poliesportiu de Miami Platja, 
millores a la Biblioteca Miramar de Miami 
Platja, passamans per facilitar l’accés a les 
platges, ampliació de la xarxa de càmeres 
de vigilància al municipi, convertir en sentit 
únic de circulació l’Av. Costa Daurada i 
un punt esportiu a la pèrgola de la Platja 
Cristall.

Finalitza el primer projecte dels Pressupostos 
Participatius 

Les obres de construcció d’una pista bici 
pavimentada paral·lela a la carretera T-323 
estan a punt de finalitzar. La via, coneguda 
popularment com la carretera de la mar, 
uneix el poble de Mont-roig amb la N-340 
i la platja de la Pixerota. 

Les obres, que ha assumit íntegrament la 
Generalitat a través del Departament de 
Territori, tenen un pressupost de 1,36 milions 
d’euros, en un projecte que contempla l’obra 

civil i també l’abalisament i la senyalització 
del projecte. 

El nou vial, amb una longitud de 5’2 
quilòmetres, té en la major part del recorregut 
2,5 metres d’amplada amb un carril de 1,25 
m per a cada sentit de circulació. El tram 
final enllaça amb una parcel·la municipal, 
davant de la gasolinera, que s’està arranjant 
per ubicar-hi una zona d’aparcament i una 
àrea d’estada per als usuaris de la pista bici.

Recta final per entrar en funcionament 
la pista bici a la T-323

Ja estan finalitzades les obres per millorar 
l’acústica del nou Casal d’Avis de Mont-roig, 
amb una inversió total de 8.466 euros. 

L’objectiu ha estat solucionar els problemes 
detectats, especialment la reverberació del so, 

que creava una experiència desagradable a la 
oïda i sons molestos, havia estat identificada 
com una prioritat a abordar. Per això s’ha fet 
una nova  instal·lació de material fonoabsorbent 
en la part interior de la teulada i dues de les 
parts laterals del Casal.

Millora de l’acústica al nou Casal d’Avis 
de Mont-roig
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Comencen les obres de l’Ecoespai de Miami Platja 
i del nou pavelló esportiu de la Roca a Mont-roig

El cost de l'obra és de 2’2 milions 
d’euros 

i té un termini 
d’execució 

de 9 mesos

El projecte de l'Ecoespai  ha rebut un terç del seu finançament a través dels Fons del Pla de Residus nuclears i del Pla de Sostenibilitat Turística en Destinacions (finançat a parts iguals per Estat, Generalitat i Ajuntament).

Les obres de l'Ecoespai de Miami Platja, un edifici 
emblemàtic dissenyat amb la finalitat de promoure 
l'eficiència energètica i oferir un alt nivell de confort 
als seus usuaris, ja han començat.

Equipat amb sistemes d'última generació, l'edifici comptarà 
amb instal·lacions de geotèrmia, aerotèrmia, plaques 
solars fotovoltaiques, climatització mitjançant bigues 
fredes i un dipòsit de 42.000 litres per emmagatzemar 
aigua de pluja destinada a la irrigació de la Plaça Girona.

La construcció de l'Ecoespai destacarà per l'ús de materials 
d'alta qualitat i un sistema constructiu preindustrialitzat. 
Els forjats de fusta contraxapada i les façanes de blocs de 
fusta i palla compactada busquen superar els estàndards 
tradicionals, garantint nivells excepcionals de confort i 
qualitat constructiva.

L'Ecoespai serà un edifici d'ús mixt administratiu i públic. 
A més d'albergar dues regidories de l’Ajuntament de 
Mont-roig del Camp, el servei d'assessorament en transició 
energètica i una sala de conferències polivalent, l'Ecoespai 
disposarà d'un innovador espai de coworking, disponible 
també festius i caps de setmana.

Aquest mes de febrer han començat 
les obres de construcció del pavelló 
esportiu de la Roca, un nou 
equipament que donarà servei 
al poble i a l'escola

Aquest nou equipament podrà ser utilitzat pels 
diversos clubs esportius del municipi, per les acti-
vitats de l’Àrea d’Esports, també per l’Escola Mare 
de Déu de la Roca, així com per celebrar diversos 
esdeveniments ja siguin de l’Ajuntament o altres 
entitats. 

L’objectiu és descongestionar l’elevat volum d’activitats 
que s’estan portant a terme al poliesportiu municipal, 
i evitar així les dificultats que es presenten a l’hora 
de compatibilitzar-les, tant per raons d’horaris com 
d’adequació del propi espai.

El pavelló, dissenyat per l’estudi Integral Archiconsulting, 
estarà dotat per una pista de minibàsquet, dues pistes 
de bàdminton i una pista de mini voleibol. Hi haurà 
una zona reservada per unes grades a dos nivells i 
vestidors, així com un espai de magatzem i altres 
serveis. Les obres inclouen també una millora de la 
zona d’accés al nou equipament des de la carretera 
de Colldejou.

Sala 
de Conferències

COWORKING

aula
polivalent

Avda. Viena

Oficines: 
-  impuls ECONÒMIC
- transició energètica
- serveis municipals

a Mont-roig

PAVELLÓ 
DE LA ROCA

a MIAMI PLATJA
ECOESPAI

/ El pavelló s'està construint al costat de l'escola Mare 
de Déu de la Roca

/ El nou edifici s'està construint a la plaça Girona

/ L'Ecoespai serà un edifici d'alta eficiència energètica

/ També s'arranjarà l'accés des de la carretera de Colldejou

Ubicat a la plaça Girona de Miami 
Platja, aquest edifici serà un 
referent de l’eficiència 
energètica i la sostenibilitat 

/ L'equipament servirà per descongestionar les activitats 
del poliesportiu municipal

El pressupost del 

projecte és de 
757.303 €

 i el termini 
d’execució 
de 9 mesos 

accès 
graderia

accès 
recinte

vestidor 2

wc 
adaptat

vestidor 1

accès 
al pavelló

accès 
pavellógraderia

Pista esportiva
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Els Comellarets preparats per 
acollir l’arribada de Lotte
L'Ajuntament i Lotte estan a punt de signar el contracte 
de compra-venda dels terrenys que acolliran les noves fàbriques

El president Aragonès 
assegura que el projecte 
no suposarà un impacte 
mediambiental negatiu

Aquest alt directiu del grup 
coreà va realitzar una visita 
al municipi

Primer contacte 
entre ACCIÓ, 
Ajuntament 

i una delegació 
empresarial 

sud-coreana que 
recull informació

Es fixen 
les condicions 
bàsiques de 

l’operació 
(terrenys, 

necessitats…)

Visita del CEO 
i directors 

de l’empresa 
al municipi

El conseller 
d’Empresa i 

Treball, Roger 
Torrent, visita 

els terrenys dels 
Comellarets, on 
s’ha d’instal·lar 

la planta de 
l’empresa 

La Ministra 
d’Indústria, Reyes 
Maroto, anuncia 
que l'empresa 

rebrà 18,2 milions 
d’euros del PERTE 

del sector de 
l’automoció

Es treballa 
tècnicament 

amb la tramitació 
administrativa 
i urbanística 

de les actuacions

9 de maig
Es pren la decisió final d’instal·lar la planta

16 de maig 
Ajuntament, Generalitat i empresa 

anuncien des de Corea l’acord d’instal·lar 
la fàbrica a Mont-roig del Camp 

Visites i reunions 
amb representats 

de l'empresa 
mentre

es competia 
amb altres 
ubicacions 
en diferents 

països 
europeus

Reunió sobre l’objecte de l’empresa 
on es planteja la candidatura del 

municipi per acollir la inversió.

Trobada amb Raul Blanco, secretari 
General d’Indústria del Govern 

d’Espanya, per explicar el projecte, 
plantejar les necessitats energètiques 

i resoldre el seu proveïment

Novembre 
2021

Febrer 
2022

Abril 
2022

Agost 
2022

Novembre 
2022

Juny- 
novembre 

2022

Maig 
2022

Febrer - 
Abril 2022

Desembre 
2021

Fi
n

s 
a

ra
...

El govern 
de la Generalitat 
tranquilitza 
sobre Lotte

El vicepresident 
del grup Lotte, 
Kim Gyo Hyun, 
beneeix 
la inversió

Subvenció 
estatal del PERTE 
per recolzar 
la inversió 
a Mont-roig

Aprovat 
el conveni 
urbanístic 
amb Lotte

El Ministeri d’Indústria, Comerç i Turisme 
del govern de l’Estat va publicar a mitjan 

de novembre la llista definitiva d’ajuts a 
projectes de producció de bateries de 
vehicles elèctrics i els seus components 
corresponent al PERTE VEC II. Del pressupost 
total assignat de 528,7 milions d’euros, 
120’8 milions d’euros van destinats a cinc 
projectes de Catalunya, entre els quals 
destaca el projecte de Lotte Energy Ma-
terials Spain a Mont-roig del Camp amb 
49,2 milions d’euros de subvenció. Aquest 
és el segon PERTE pel vehicle elèctric que 
rep Lotte després d’una primera subvenció 
l’any passat de 18 milions d’euros.

El suport dels fons estatals i europeus a 
l'empresa denoten la gran importància 
d'un projecte que serà estratègic per a 
la revitalització industrial i econòmica del 
sud de Catalunya. 

El vicepresident del grup Lotte, Kim Gyo 
Hyun, acompanyat d’altres responsables 

de la companyia coreana com el director 
general de planificació estratègica, Kim 
Min Woo, i el màxim responsable de Lotte 
Energy Materials, Kim Yeon Seop, va beneïr 
el passat 16 de novembre el projecte que 

el seu grup empresarial vol tirar endavant 
a la zona dels Comellarets i que en el seu 
conjunt ha de suposar una inversió de 
prop de 1.200 milions d’euros i la creació 
d’uns 600 llocs de treball quan les tres 
fases del projecte siguin una realitat. 
La delegació coreana va visitar els terrenys 

on s’ha de materialitzar la inversió del seu 
grup per construir una factoria de com-
ponents de bateries de cotxes elèctrics i, 
posteriorment, es va desplaçar a les ins-
tal·lacions de Mas Miró, on va ser rebut 
per l’alcalde Fran Morancho i els regidors 
del govern Yolanda Pérez i Vicente Pérez. 

Al tancament d'aquesta edició del 
Comunica, Ajuntament i l'empresa 

coreana Lotte Energy Materials Spain 
SL estaven enllestint els darrers detalls 
del contracte de compra-venta on s'han 
d'ubicar les fàbriques. El procés de ne-
gociació ha estat llarg i ha inclòs una 
anàlisi profunda de la normativa estatal 
i catalana en l'àmbit de l'administració 
pública per part de l'empresa. Cal recordar 
que aquesta és la primera gran  inver-
sió de Lotte a Europa. En aquest sentit, 
la redacció del document ha requerit 
precisar alguns conceptes jurídics per 
donar seguretat a l'empresa en aquest 
projecte tan estratègic per al grup coreà. 

El president de la Generalitat, Pere Arago-
nès, vol que el projecte de Lotte Energy 

Materials a Mont-roig del Camp generi 
un “efecte taca d’oli” i serveixi per atrau-
re més inversions d’empreses coreanes 
a Catalunya. Ho va dir fa unes setmanes 
després de reunir-se a Seül amb els direc-

tius de la companyia coreana que invertirà 
a Mont-roig. Aragonès va remarcar que 
la inversió de Lotte Energy Materials és 
“estratègica” per a l’economia catalana i 
per aquest motiu l’executiu fa “molts me-
sos” que treballa amb l’empresa coreana 
i en fa “seguiment diari”. Sobre l’impacte 

mediambiental que pot tenir la fàbrica, 
Aragonès va indicar que “en cap cas” serà 
negatiu i el projecte complirà “com no pot 
ser d’una altra manera” amb la legislació. 
A més, va recordar que la ciutadania “té 
accés a la informació que puntualment es 
va publicant” relacionada amb tot plegat.

El Ple de l’Ajuntament, celebrat el 18 de 
desembre, va aprovar definitivament el 
conveni urbanístic entre el consistori i 
l’empresa coreana Lotte Energy Materials 
Spain SL. Pel que fa a les al·legacions que 
havien presentat el grup municipal de 
Junts i altres ciutadans/es i entitats envers 
al conveni urbanístic es van desestimar 
perquè no contravenien l’ordenament 
jurídic o no estaven relacionades amb la 
naturalesa urbanística del conveni.

L’alcalde Fran Morancho va explicar que 
algunes de les objeccions que es van 
fer al conveni urbanístic es van rebutjar 
perquè la naturalesa no era urbanística, 
tot i que més endavant es podran tenir en 
compte davant nous acords relacionats 
amb el projecte, com per exemple, quan 
s’aprovin les condicions de compravenda 
dels terrenys per part de Lotte.

El punt es va aprovar amb els vots a favor 
de l’equip de govern (PSC- IMM), d’ERC 
i VOX i els vots en contra de Junts.

El Ple va desestimar les 
al·legacions presentades 
i va donar llum verda a la 
continuitat del projecte

/ Morancho entre Kim Gyo Hyun (dreta), vicepresident del grupo Lotte, i Kim Yeon Seop 
(esquerra), el màxim responsable de Lotte Energy Materials

/ El president Aragonès, amb els responsables de Lotte a Corea.

/ D'esquerra a dreta: el cap de l’oposició a Catalunya, Salvador Illa; el cònsol general de la República de Corea 
a Barcelona, Younghyo Park; el delegat del govern espanyol a Catalunya, Carlos Prieto; el director general de 
Lotte Energy Materials Spain, Lim Taeil; l'alcalde de Mont-roig del Camp, Fran Morancho; el conseller d’Empresa 
i Treball de la Generalitat, Roger Torrent i la regidora d’Impuls Econòmic de l’Ajuntament, Yolanda Pérez en 
l'acte de presentació institucional de Lotte.
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L’empresa 
presenta 

la primera 
“Manifestació 

d'Interès” per a 
l’adquisició dels 

terrenys dels 
Comellarets.

Es fa públic que 
l’empresa té 

la intenció de 
construir un parc 

solar al costat 
de la planta per 
tal de garantir el 
subministrament 

d’electricitat

ILJIN és absorbida 
per la també 
coreana Lotte 

Energy Materials. 
La compra provoca 

un alentiment en 
el projecte que els 
nous propietaris 
revisen de dalt 

a baix

Lotte presenta un 
nou document 

manifestant el seu 
interès en adquirir 

la titularitat del 
100% del Sector 

SUD4 
Els Comellarets

Inici 
de la modificació 

puntual del POUM 
per adequar els 
Comellarets a 

l'arribada de Lotte

Lotte i 
l’Ajuntament 
signen a Seül 
un acord de 
col·laboració 
amb l’objectiu 
de refermar 
i accelerar la 

inversió 
industrial 

S’aprova 
en el Ple Municipal 

el conveni 
urbanístic 

entre l’Ajuntament 
i Lotte

Elaboració 
del plec per a 
la venda dels 

terrenys a Lotte 
d’acord al conveni 

urbanístic.

Lotte presenta el document del Pla 
Parcial Urbanístic del Sector SUD 4 

els Comellarets per a la seva tramitació.

El conseller d’Empresa i Treball, Roger 
Torrent Ramió, decreta oficialment el 

projecte com a estratègic per accelerar-
ne la seva implantació 

Desembre 
2022

Gener 
2023

Març 
2023

Juny 
2023

Juliol 
2023

Agost 
2023

PRÒXIMS 
PASSOS

Setembre 
2023

Novembre 
- Desembre 

2023

Octubre 
2023

Contactes amb la URV i Educació per 
establir sinèrgies al voltant del projecte

El veïnat de Club Mont-roig, 
preocupat per la inversió
L’alcalde de Mont-roig del Camp, Fran Morancho i represen-

tants de la junta de veïns del Club Mont-roig es van reunir a 
primers de novembre per resoldre dubtes sobre la instal·lació 
de l’empresa coreana. La trobada es va dur a terme després que 
l’entitat veïnal sol·licités públicament, i en el transcurs de la pre-
sentació de l’empresa coreana del dia 23 d’octubre al poliesportiu 
de Mont-roig, una reunió per informar-se sobre el projecte. Un 
compromís que l’alcalde va adquirir aquella mateixa nit i que 
finalment es va materialitzar.

A través d’aquesta trobada es van resoldre alguns del dubtes que 
l’entitat veïnal havia plantejat a l’Ajuntament, especialment aque-
lles qüestions que més els preocupaven. Entre elles, l’abastament 
d’aigua, la possible contaminació de les fàbriques, les distància i 
ubicació fins a les cases, el grau de perillositat dels components 
a fabricar, així com aspectes d’impacte ambiental i visual.

Visita la pàgina de FAQS 
del web municipal 
amb informació urbanística 
o sobre la inversió 
del projecte. 

L’Ajuntament, a través del seu alcalde Fran 
Morancho i la regidora d’Educació Elvira 

Montagud, van mantenir a mitjans de mes de 
gener una reunió de treball amb el rector de 
la Universitat Roviera i Virgili (URV) Josep Palla-
rès, i el vicerector d’Economia, Infraestructures 
i Relacions Institucionals, Juan Antonio Duro.

L’objectiu va ser el d’establir sinergies i complicitats 
amb la universitat per potenciar els projectes estra-
tègics del municipi, amb un enfocament especial 
en la imminent arribada del projecte industrial de 
Lotte. La trobada marca un pas inicial en la coope-
ració entre l’entitat municipal i l’àmbit acadèmic, 
amb un interès particular en la implicació de la 
URV en àmbits clau com la formació i la recerca 
i desenvolupament (I+D).  

El compromís de la universitat pot aportar valor 
afegit a través de programes de formació es-

pecialitzada, recerca aplicada i suport a iniciati-
ves d’innovació que contribuiran al creixement 
sostenible de Mont-roig del Camp a partir de la 
inversió de Lotte i altres projectes que puguin 
sorgir més endavant.

Reunió amb Serveis 
Territorials
Per altra banda, l'Ajuntament i representants 
de Lotte també es van reunir a inicis del mes de 
febrer amb els Serveis Territorials d’Educació de 
Tarragona per donar a conèixer els perfils profes-
sionals i les necessitats formatives que requerirà 
l’empresa coreana en la seva implantació. Una 
trobada que va servir per alinear l'oferta del 
territori amb les necessitats de contractació i 
per tractar la possible creació de cicles forma-
tius específics encaminats a donar resposta als 
llocs de treball que té previstos crear l’empresa.

Lotte Energy Materials, que s’instal·larà a Mont-roig 
del Camp, es va presentar oficialment al territori a 

finals d’octubre. 

Durant tot el dia, els responsables de l’empresa a Es-
panya van donar a conèixer de primera mà el seu pro-
jecte industrial als agents polítics, econòmics i socials. 
Aquesta presentació va reunir més de 600 persones en 
una sessió informativa àmpliament reivindicada pels 
propis veïns i veïnes del municipi i que va dur a terme 
la pròpia empresa a través del seu director general, 
Lim Taeil, acompanyat, en aquest cas, per l’alcalde de 
Mont-roig del Camp, Fran Morancho. 

En la seva intervenció, Taeil, que va explicar com seri-
en les fàbriques, va donar dades sobre l’empresa i 
sobre el material que es fabricarà a Mont-roig del 
Camp, també va respondre totes les preguntes que 
directament van presentar una dotzena de veïns i 
veïnes sobre el consum d’aigua, el consum energètic, 
la selecció de personal, les emissions de la fàbrica 
o els terminis. 

En tot moment i davant d’algunes incerteses, l’empresa 
va assegurar que tot el procés es faria d’acord amb 
la normativa vigent i sent molt curós amb l’impacte 
ambiental que suposarà la seva instal·lació al municipi. 

Presentació de Lotte 
a la ciutadania de Mont-roig

/ 600 persones van acudir a la presentació de Lotte a Mont-roig

/ Trobada entre l'Ajuntament i el veïnat de Club Mont-roig

/ Reunió entre l'Ajuntament i el rector de la Universitat Rovira i Virgili.

/ Trobada amb els Serveis Territorials d'Educació a Tarragona.

NOU ESPAI DE Dubtes 
freqüents sobre el 
projecte de Lotte 

Compra dels terrenys

Tramitació de la modificació 
puntual del Pla Parcial, del projecte 

d'urbanització, del projecte de 
reparcel·lació i dels permisos de 

construcció i activitat.

Construcció i posada en marxa 
de les fàbriques 
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Durant el 2023 s’han instal·lat a set edi-
ficis municipals plaques fotovoltaiques 
per dotar d’autoconsum elèctric aquests 
equipaments  i contribuir a la sostenibili-
tat el respecte amb el medi ambient. Per 
monitoritzar aquestes instal·lacions s’ha 
instal·lat material software i hardware que 
permet visualitzar i emmagatzemar les 
dades dels consums, crear estadístiques, 
gestionar alarmes i generar informes. Aquest 
sistema de digitalització s’ha pogut dur 
a terme gràcies a una subvenció de la 
Diputació de Tarragona per un import 
de 25.215,48 euros.

Sistema 
de monitoratge 
del consum 
energètic
dels edificis 
municipals

Accions per prevenir residus
L’Ajuntament, a través del Servei 
d’Ocupació de Catalunya (SOC), ha 
obtingut una subvenció de 42.565,38 
euros per a la contractació de 5 agents 
de civisme durant 6 mesos. Les fun-
cions es centren en la promoció de 
la sensibilització ambiental, informa-
ció comunitària i acompanyament a 

la ciutadania, en especial a la gent 
gran del municipi que ho necessita. 
Amb aquest projecte, l’Ajuntament 
reafirma el seu compromís amb el 
desenvolupament comunitari i la 
millora dels barris, promocionant 
la participació ciutadana i la soste-
nibilitat ambiental.

L’Ajuntament es va sumar, un any 
més a la Setmana Europea de Pre-
venció de Residus, amb diverses 
accions. Entre elles cal destacar 
que les biblioteques de Mont-roig 
i Miami Platja van dedicat dues jor-
nades de L’hora del conte a tractar 
el tema dels residus a través del 

conte El mar va dir prou!, sobre la 
importància de prevenir residus. 
L’activitat va comptar també amb 
una manualitat amb materials re-
ciclats. 
Tots els nenes i nenes van rebre 
una ampolla reutilitzable i un por-
taentrepans de regal. 

El municipi continua gaudint de bona salut literària, tal com va quedar demostrat a l’acte de lliurament dels 
premis Literaris Vila de Mont-roig del 2023, que va tenir lloc el mes de novembre al Centre Cultural Església 
Vella. De nou, el jurat ho va tenir molt difícil per escollir les millors obres de cadascuna de les categories: re-
cerca, poesia, microrelats, narrativa... La regidoria de Cultura va organitzar la vetllada literària que, a més de 
l’entrega de premis, va comptar amb la presentació del llibre que recull les obres finalistes del 2022, Terra Roja,  
i un espectacle literari. 

Enguany, la campanya del 25N de l’Ajuntament de Mont-roig del Camp ha volgut 
incidir en les xifres de les dones que pateixen violències masclistes a Catalunya. Cal 
recordar que només al Principat hi ha hagut més de 20.000 denúncies, i han estat 
assassinades 13 dones aquest any 2023. Per la seva part, el manifest institucional, 
que es va llegir al centre polivalent de Miami Platja i al casal de joves de Mont-roig 
va remarcar la necessitat de “trencar tots els silencis i tenir un paper proactiu en la 
prevenció i la detecció de les violències masclistes”.
     Llegeix el manifest complet Aquí  

Entrega dels Premis Literaris Vila de Mont-roig

Commemoració del 25N

Nou equip d’agents de civisme

Compromís per millorar 
la gestió de les colònies 

trol, trasllat i retorn. Totes aquestes accions han tingut un 
pressupost de 100.000 euros durant l’any 2023 i de cara 
al 2024, aquesta xifra podria incrementar-se lleugerament.  
A més, en compliment de la nova Llei de Protecció Animal, 
a banda de les actuacions descrites, s’estan començant 
a senyalitzar i instal·lar punts d’alimentació/refugi dels 
animals amb la creació d'iglùs. Aquesta iniciativa s’anirà 
implementant de forma paulatina a mesura que avancin 
les tasques d’esterilització i control sanitari de les colònies. 

L’Ajuntament està realitzant un important esforç en la gestió 
de les colònies felines del municipi; s’han impartit cursos 
gratuïts de formació i acreditació de voluntaris/es, s’ha 
redactat un codi ètic i s’està treballant en la construcció 
d’un refugi provisional d’animals que ha de servir per fo-
mentar l’adopció, a més de les accions de captura, con-

Un any més, s’han realitzat tractaments d’endote-
ràpia i fumigació aèria per evitar la proliferació de 
la processionària. Un exemple és l’actuació que es 
va fer al parc de gossos “Can Laika” a Miami Platja. 
Aquests tractaments més costosos s’apliquen a les 

Un any més, s’han realitzat tractaments 
d’endoteràpia i fumigació aèria per evitar 
la proliferació de la processionària. Un 
exemple és l’actuació que es va fer al parc de 
gossos “Can Laika” a Miami Platja. Aquests 
tractaments més costosos s’apliquen a 
les zones públiques més sensibles, com 
parcs, voltants d’escoles o places. Per als 
altres espais s’utilitza la fumigació aèria. 
El problema més crític rau en els pins 
de propietat privada, on l’Ajuntament 
no pot intervenir directament. De nou, 
s’han enviat cartes als propietaris amb 
incidència detectada en anys anteriors, 
sol·licitant-los que realitzin el tractament 
contra la processionària, obtenint en molts 
casos, una resposta positiva.

Continua 
la lluita contra 
la processionària
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L’Espai Jove K1 de Mont-roig va rebre la visita 
de la directora general de Joventut, Rut Ribes, 

la directora general de l’Agència Catalana de la 
Joventut, Laia Girós i la coordinadora territorial de 
Joventut a Tarragona, Carmina Blay. 

A la trobada, la regidora de Joventut de Mont-roig 
del Camp, Cristina Llorens va presentar els projectes 
innovadors impulsats pel municipi en matèria de 
joventut i van poder explorar els diferents programes 
i iniciatives que s’estan duent a terme per tal de 
millorar la realitat juvenil i fomentar la participació 
activa dels joves.

Entre les propostes exitoses hi ha el programa ‘Tok’l 
2’, que organitzen conjuntament els ajuntaments de 
Mont-roig del Camp i el de Vandellòs i l’Hospitalet 
de l’Infant cada semestre.

Els dies 8, 9 i 16 de març s’impartirà un curs intensiu 
de premonitor/a de lleure, dirigit als joves a partir de 
16 anys. El 27 d’abril s’oferirà una sortida a València 
pels joves a partir de 12 anys. Per als joves a partir 
de 18 anys s’ha organitzat un tast de vins a Batea.  
Per últim, el 25 de juny, hi haurà una sortida al parc 
d’atraccions el Tibidabo de Barcelona, per als joves 
a partir de 12 anys.

Visita de la directora general de Joventut a Mont-roig del Camp

·  Cultura

·  Joventut

L’Ajuntament executarà en els pròxims mesos 
un important projecte de millora i conservació 

de l’Ermita de la Mare de Déu de la Roca amb un 
pressupost pròxim als 180.000 euros. 

Aquesta reforma es podrà dur a terme gràcies a la 
subvenció de 95.000 euros atorgada pel Departament 
de Cultura de la Generalitat provinent d’una línia de 
subvencions per a l’execució d’obres de conservació 
i manteniment d’immobles de notable valor cultural, 
com és el cas de l’ermita de la Mare de Déu de la 
Roca de Mont-roig, que va ser declarada BCIN, 
Bé Cultural d’Interès Nacional, el mes de maig 
del 2022 en la categoria de monument històric. 

La resta del cost serà assumit en el pròxim pressupost 
municipal. L’objectiu de la subvenció és reparar 
desperfectes com humitats i filtracions d’aigua 
de les cobertes de l’Ermita i la Capella de Sant 
Ramon. 

El projecte de reforma i consolidació està previst 
que s’executi durant aquest 2024.

180.000 euros 
per preservar l’Ermita 

Mont-roig s’emociona amb la projecció 
de la pel·lícula del mestre Antoni Benaiges

El consistori ha aconseguit una subvenció que permetrà executar 
treballs de conservació d’aquest edifici durant el 2024

 La projecció especial del film ‘El mestre que va prometre el mar’ va omplir el poliesportiu municipal 

Novetats al Tok’l 2: diverses sortides i cursos i un tast de vins per a majors de 18 anys

programació 
especial 8M

8 de març de 2024 I 9.30 h /10.30 h  
LECTURA DEL MANIFEST institucional del 8M 
a Mont-roig i Miami Platja

8 de març I 13.30 h 
6a Trobada de Dones Empresàries i Emprenedores
Més informació: promocio@mont-roig.cat 

14 de març I 18.00 h I Biblioteca Miramar 
PRESENTACIÓ DEL LLIBRE: El meu nom és 
Clítoris a càrrec d’Isabel Llavoré. A continuació 
es realitzarà un taller de pastelina. 

19 de març I 18 h I C. Polivalent de Miami Platja
ESPECTACLE MICRO MACHO a càrrec de la 
Companyia Kamaleonik, amb les artistes Anna 
García Cuartero i Karen Gutiérrez, dirigida per 
Bernat López.

21 de març  I 18.30h I Biblioteca Miramar 
RECITAL DE POESIA FEMINISTA Oberta tothom. 
Per participar: biblioteca@mont-roig.cat

/ Ermita de la Mare de Déu de la Roca 

/ La directra general de Joventut s'interessa pel municipi

El poble de Mont-roig es va emocionar 
amb la projecció de la pel·lícula "El 

mestre que va prometre el mar", el passat 
19 de gener al Poliesportiu municipal.  

Al voltant de 400 persones van veure 
la pel·lícula amb un silenci absolut, 
commoció i un llarg aplaudiment al 
conèixer la història del mestre mont-
rogenc Antoni Benaiges, assassinat a 
la província de Burgos els primers dies 
de la Guerra Civil, el 1936. 

La pel·lícula va comptar amb la presència 
de familiars directes d’Antoni Benaiges 
i del productor Francesc Escribano, que 
va afirmar en el seu parlament que 
aquesta era una de les projeccions més 
emocionants de la pel·lícula, en el poble 

La pel·lícula té cinc 
nominacions als premis 
Goya  i sis nominacions
als Premis Gaudí

La pel·lícula ha servit per 
donar a conèixer a tot 
l’Estat la figura d’aquest 
mestre que l’any 2021 va 
ser declarat Fill il·lustre de 
Mont-roig del Camp

/  El poliesportiu va acollir la projecció del film

/ Antoni-benaiges ·  Imatge: ucev.coop

on va néixer Antoni Benaiges. Abans 
d’aquesta projecció, el Centre Cultural 
Església Vella va acollir la presentació de 
llibre sobre el qual s’ha fet la pel·lícula en 
un acte organitzat pel Centre d’Estudis 
Mont-rogencs. 
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Seguimos trabajando 
por el bienestar 
de nuestro Municipio

A LA MEMÒRIA 
DEL RUBÉN GIL GILO

Desde la Concejalía de Educación del Ayuntamiento de 
Mont-roig del Camp y con el objetivo de mejorar y defender 
la calidad educativa en el municipio, velamos por el buen 
funcionamiento, mantenimiento y conservación de nuestros 
centros, y para promover actividades en beneficio de toda 
la comunidad educativa.

El desarrollo del Plan Educativo de Entorno, ha permitido 
consolidar una red organizada capaz detectar y dar una 
respuesta comunitaria a los diferentes retos educativos del 
municipio, ha permitido articular una serie de actuaciones para 
fomentar la participación de toda la comunidad educativa.

La Oficina Municipal de Escolarización nos ha permitido 
ofrecer una mejor información y orientación en cuanto 
a la oferta educativa del municipio, gestionando de una 
mejor manera todo el que hace referencia a la acogida y 
acompañamiento del alumnado recién llegado, estableciendo 
y diseñando protocolos y actuaciones para garantizar esta 
acogida, informando de las ayudas al alcance de las familias, 

El passat dotze d’octubre, al camp de futbol de Miami, 
ens va deixar el nostre amic i company de candidatura, 
Rubén Gil Gilo. Pel seu compromís social i polític en bé 
del nostre municipi, volem dedicar-li aquestes línies a la 
seva memòria.

Tot l’equip el recordem amb profund respecte i gratitud, 
sobretot pel seu caràcter amarat d’honestedat, compromís, 
avidesa i loquacitat, tant en els raonaments com en el 
diàleg. La reflexió i el debat era el seu espai natural. Un 
jove sempre prudent i generós, sobretot en defensa dels 
seus valors personals, valors que volia reflectir a la vida 
pública del municipi que tant estimava. El Rubén ha estat 
un jove apassionat i compromès en tot allò que feia, i per 
aquesta vitalitat, ens ha deixat una inestimable empremta 
a tot el grup municipal de Junts.

inscripciones al transporte escolar, entre otros, siendo 
un punto de información que ha reforzado el derecho 
a la información de las familias y un acompañamiento 
personalizado.

Los Ayuntamientos por el hecho de ser la administración 
más próxima al ciudadano, somos los que tenemos que 
vincularnos directamente con la comunidad educativa, 
interviniendo en el mismo, y  jugando un papel dinamizador 
tanto en la gestión como en la financiación de los servicios 
educativos necesarios para los ciudadanos.

Desde la Concejalía apostamos por una buena coordinacón 
y trabajo conjunto con las Escuelas e institutos de Mont-
roig del Camp, manteniendo una política que favorezca 
el diálogo, el entendimiento y la coordinación de las 
diferentes instituciones que tienen competencias en 
materia de educación en beneficio de los intereses de 
nuestros niños y jóvenes.

Hay que seguir trabajando en el proceso formativo de 
nuestros alumnos, en un acompañamiento continuado 
y con el apoyo necesario para su desarrollo formativo.

Desde la concejalía de entorno natural y salud pública, hemos 
empezado la  legislatura apostando por varios objetivos 
que consideramos importantes, por la mejora tanto de la 
calidad de vida en nuestro municipio compatibilizándola 
con los objetivos de respecto al medio ambiente, la salud 
pública, el compromiso de mitigación de los efectos del 

També el distingia una alegria contagiosa, un gran entusiasme, 
fermesa i determinació a l’hora d’afrontar els reptes. Això el 
va fer ser un jove d’una responsabilitat innegable. Sempre 
irradiava optimisme, energia i, sobretot, felicitat.

No és exagerat dir que la seva presència omplia de positivitat 
i bon humor a qui l’envoltava. El seu compromís amb el 
municipi, especialment a Miami, el va portar a implicar-se 
a la vida pública. Va dedicar temps i esforç per mirar de 
millorar la nostra qualitat de vida com a convilatans i que 
es promogués el progrés social a tot el municipi. Era un 
exemple de lideratge: proper, compromès i transparent. 
Aquest esperit el va unir a una gran passió: el futbol. 
Especialment amb el Miami Futbol Club, comprometent-
s'hi des de la fase de fundació del club fins a l'últim dia 
com a directiu, creant noves oportunitats i impulsant el 
futbol al nostre municipi.

Amant de l’esport, de la família i els amics, el Rubén va 
excel·lir per tenir un esperit crític sempre constructiu. I per 
tenir una particular manera de viure i veure la vida. Els que 
hem tingut la sort de creuar-nos amb ell en destaquem la 
seva independència, i aquest compromís de ser sempre 
més exigents amb nosaltres mateixos i amb el món que 

calentamiento global.

Dentro de estas líneas de compromiso se está trabajando 
en la actualización del *PAESC (Plan de Acción por la 
Energía Sostenible y el Clima) con tres ejes estratégicos 
fundamentales: ir hacia la neutralidad climática respecto 
a las emisiones, adaptar el municipio a los efectos del 
nuevo escenario climático y conseguir un fondo de energía 
renovables y asequibles por la ciudadanía.

Continuamos trabajando en  las acciones de lucha contra 
los incendios forestales, con la aprobación por el Pleno del 
plano de sujetos obligados a mantener franjas perimetrales 
limpias alrededor de construcciones en suelo no urbano 
y se está finalizando la redacción de un ambicioso plan de 
prevención de incendios forestales que hará que todos 
estemos más seguros ante estos fenómenos cada vez más 
violentos y continuos durante todo el año.

Seguiremos  luchando, con técnicas cada vez más respetuosas 
con el medio, contra plagas urbanas como puede ser el 
mosquito, mosca negra, procesionaria del pino y otros 
insectos que son vectores propagadores de enfermedades 
de otros puntos más cálidos del planeta, como son la 
fiebre del Nilo o la fiebre del Dengue.

Por último, la implantación de la nueva ley de bienestar 
animal es otra de las líneas en las que se está trabajando y 
de la cual podemos empezar a ver los primeros resultados 
en diferentes zonas del municipio.

ens ha tocat viure. Creiem que el seu testimoni és un 
exemple pels nostres joves que cal perpetuar. 

Per tot això, el grup de Junts, creiem que fora just i bo que 
el nostre municipi establís un memorial per propagar els 
seus valors ciutadans. Els pobles cal que honorin aquells 
que els han fet grans, sigui per grans gestes o sigui per 
bons testimoniatges com és el cas del Rubén. És per això 
que vam demanar al govern municipal que li dediquessin 
el nom del camp de futbol de Miami, o que pensessin 
algun altre tipus de reconeixement, com un partit de futbol 
anual amb el seu nom, o qualsevol altra iniciativa. Des de 
Junts, amb tot, ens hem ofert a donar suport a qualsevol 
acció que el govern prengui; han passat vora cinc mesos 
i no sabem que hagin determinat res.

En coherència amb el que hem dit i demanat a l’Ajuntament, 
des de Junts, també volem mantenir viu el seu record. Per 
aquest motiu, ben aviat presentarem una acció en clau 
municipal, per posar de relleu els valors que el van portar 
a treballar per a tot el municipi de Mont-roig. Esperem 
que sigui digne de la seva identitat i testimoniatge.

Grup municipal de Junts per Mont-roig del Camp

g.m.imm@mont-roig.cat

g.m.jxmm@mont-roig.cat

SEMBRA 
I RECOLLIRÀS

Un títol no en va, doncs després d’anys de dur treball i sembra, 
arriba el moment de l’anhelada recol·lecta. Un treball que 
no hagués estat possible sense tots i totes vosaltres, que ens 
heu recolzat una vegada més. Amb la vostra confiança, hem 
pogut continuar en l’exercici i el ritme incansable d’aquest 
equip perquè tots plegats puguem collir. 

Això no significa que després de tots els fruits que estem 
esperant per aquest mandat, no es pugui seguir recol·lectant. 
L’experiència que portem acumulada de govern ens permet 
avançar-nos, i us podem assegurar que treballem cada dia 
per seguir plantant i que tots els projectes, idees i visions, 
tinguin cabuda al nostre futur, per seguir millorant el benestar 
de totes les persones d’aquest municipi.  

Només aquest any, començarem a veure les obres de la tan 
anhelada via verda, veurem l’inici de la transformació de la 
N-340 fins a la riera de Riudecanyes amb la passarel.la de 
Via Marina, veurem finalitzat el passeig de les cales, un punt 
icònic de la Costa Daurada, tindrem el nou Ecoespai, amb la 
urbanització de la plaça Girona i el Pump Truck i finalitzarà 

en breu les obres de la Ecoteca. També començarem la 
redacció dels projectes de millora de les urbanitzacions, 
i totes les millores urbanístiques com les de l’Avinguda 
Diversitat. 

A Mont-roig hem vist finalitzat el nou casal de la gent gran, 
comencen ara les obres del poliesportiu lleuger i en breu 
finalitzarà el carril bici per la T-323 que uneix el nucli amb 
la nacional, un eix vital de connexió sostenible. Un altre 
projecte que es farà en breu al primer trimestre del 2024 
és la rotonda entre la T-323 i l T-322 per facilitar l’accés al 
poble. També farem l’adequació de diverses zones verdes, 
sempre amb el propòsit i mentalitat de fer més eficient el 
manteniment i l’ús de l’aigua. 

S’està treballant i projectant també una nova deixalleria a 
Mont-roig, que estarà adaptada a les noves circumstàncies 
i amb més accessibilitat per a la ciutadania. 

Un altra fita a destacar és l’adhesió de la neteja viària a la 
entitat pública Nostreserveis. Després d’anys treballant 
en aquest tema serà una realitat. Aquests són alguns dels 
molts projectes i actuacions que començarem a veure i 
dels quals podrem gaudir ben aviat. 

Per això és tan important la continuïtat d’un govern amb 
experiència. La fluïdesa i el saber fer no és casualitat, és 
conseqüència, precisament, del treball. Saber on trucar, 
amb qui reunir-se i quan fer-ho. Tot això ha permès aquest 
govern posicionar-se a un nivell mai abans conegut, fins 
al punt de ser un referent municipal a nivell autonòmic. 

Creieu-nos quan diem que l’arribada de Lotte -i d’altres 
grans empreses que tenen interès- no és una casualitat. 
Les grans multinacionals estudien molt bé on posicionar-
se, i ens omple d’orgull i emoció, després de tanta feina, 
haver estat elegits.

Estem feliços de saber que hi ha una alternativa de vida 
per a aquest municipi, que l’èxode de treball es pot frenar, 
que el municipi pot fer-se cada vegada més gran, i que hi 
ha alternatives d’ocupació per a totes aquestes famílies 
que no es poden permetre treballar només de temporada 
en temporada. 

Tot això no ho hem fet sols. Això és una feina conjunta, un 
esforç solidari de tota la maquinària de l’Ajuntament, però 
sobretot és mèrit vostre. De tots els ciutadans i ciutadanes 
que vau tornar a confiar en aquest equip. El temps us està 
donant la raó i els fruits estan arribant. 

Com bé va dir E. Roosevelt: “El futur pertany a aquells 
que creuen en la bellesa dels seus somnis”. 

I a nosaltres, els de les “obres faraòniques”, els “somniadors”, 
els que no tenim els peus a terra, hem demostrat que 
amb convicció, treball, esforç i passió, molta passió pel 
que fem, els somnis es fan realitat. 

I aquí continuem sembrant, per a totes les persones del 
nostre estimat municipi. 

Però no oblideu que també us toca una part; ara us toca 
recollir els fruits. 
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Ja som al mes de març i el nostre ajuntament continua sense 
disposar dels pressupostos per al 2024, ni molt menys 
del pla de mandat 2023/2027. Un any més: el pressupost 
prorrogat. Un retard injustificat en un moment clau per al 
nostre municipi, per moltes excuses que es donin. L’alcalde 
Morancho i el seu equip de govern disposen de la majoria 
suficient i no s’entén que manqui diligència i celeritat per 
aprovar els pressupostos en el termini legal, en un escenari 
social i econòmic on és imprescindible disposar de totes 
les eines per encarar amb totes les garanties els reptes als 
quals hem de fer front.

Dèficits crònics estructurals

I mentrestant, seguim patint dèficits crònics estructurals en 
assumptes molt rellevants i que perjudiquen directament 
el benestar i la qualitat de serveis que mereixen els nostres 
veïns i veïnes. Malgrat promeses reiterades del govern PSC/
Plamimo, resten sense resoldre problemes tan significatius 

El grup municipal de VOX ha declinat participar en aquest espai d'opinió.

com la manca d’habitatge (i continuem sense disposar 
del Pla Local d’Habitatge), la neteja viària i la recollida 
d’escombraries, la concreció d’equipaments culturals tantes 
vegades promesos i no realitzats o l’inici d’una intervenció 
decidida en la recuperació del nucli antic de Mont-roig. 

Des del grup municipal d’Esquerra Republicana seguirem 
treballant, vetllant i insistint perquè el govern de l’Ajuntament 
faci front a totes aquestes qüestions de primer ordre.

Reforma integral del nucli antic de Mont-roig:                            
ens posem en marxa?

Per fi, l’Ajuntament ja disposa de l’Estudi Integral d’anàlisi 
i diagnosi per a la dinamització del nucli antic (EINA), 
indispensable per a aturar el seu procés de degradació i 
evitar que el cor de Mont-roig se’ns acabi de morir. Més 
de 9 mesos després dels terminis fixats ara ja disposem 
d’aquest instrument, que ha de donar resposta a una situació 
que ja ha esdevingut gairebé dramàtica. 

El nostre grup ha emprès en els darrers anys nombroses 
iniciatives en aquest sentit, per tal de frenar el procés de 
declivi del nucli antic i garantir la correcta qualitat de vida 
al seu entorn. 

De fet, aquest estudi va ser promogut pel nostre grup. Ara 
cal, sense més dilacions, que es porti a la pràctica, amb 
dotacions pressupostàries en el present exercici de 2024.

LOTTE

La diversitat de posicionaments respecte a LOTTE és lícita. 
Tothom té dret a expressar la seva opinió (només faltaria!); 
i, alhora, considerem que enriqueix el debat, sempre que 
les formes de reivindicació respectin la pluralitat. Seguim 
apostant per la inversió de LOTTE, fonamental pel futur del 
nostre municipi. No ens deixarem portar pel soroll ni per la  
manipulació política (sota preteses qüestions mediambientals) 
que pretén posar pals a les rodes a una iniciativa transcendental. 
S’escolten veritables disbarats, molt allunyats de la realitat, 
amb l’objectiu de desprestigiar la inversió més important 
dels darrers 20 anys a Catalunya. Tenim plena confiança 
en la supervisió d’aquest projecte per part del Govern de 
Catalunya i en la bona feina dels serveis tècnics municipals. 
S’ha facilitat tota la informació, la tenim a l’abast. Fins i tot, el 
nostre grup s’ha posat a disposició per traslladar qualsevol 
aclariment. 

Estem fermament convençuts que cal tenir tothom al costat en 
aquest projecte, decisiu per avançar en la reindustrialització 
que ha de diversificar la nostra economia, crear llocs de treball 
de qualitat i esdevenir pol d'atracció per a noves empreses. 

Suport a la pagesia: La TERRA per a qui la treballa!

Qui s’embutxaca el que paguem al supermercat? Prou 
competència deslleial, prou submissió a un mercat globalitzat, 
prou imposició de preus de les grans distribuïdores. 
#RevoltaPagesa

SENSE RUMB: NI 
PRESSUPOSTOS NI 
PLA DE MANDAT.
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L'hivern
en imatges!!!

Si has participat en les diferents activitats que 
s'han programat al municipi durant els mesos 
d'hivern...
Busca't!

·  Galeria de fotografies

Caga tió popular a Mont-roig

Primer Bany de l'Any a Miami Platja 

Entrega de Premis Concurs de Pessebres

Cursa dels Nassets del C.E l'Areny

Visita del Pare Noel amb els Brivalls

Arribada de l'Home dels Nassos

Contes del calendari d'advent de les biblioteques

Pessebre vivent escola M.D. de la Roca

Recollida de cartes patges reials Miami Platja

Reis d'Orient a Mont-roig

Encesa de l'arbre a Miami Platja Inauguració del Nadal a la plaça Miramar de Mont-roig



·  Galeria de fotografies

Ball de disfresses infantil de Miami Platja

Mercadet de Nadal a Miami Platja 

Mercadet de Nadal a Mont-roig 

Ball de Parelles de Mont-roig 

Cavalcada Reis d'Orient a Miami Platja 

Rua de Carnaval infantil de Mont-roig Rua de Carnaval de Miami Platja 

Acte d'homenatge als nadons a Miami Platja Benvinguda als nadons a Mont-roig 

Parc infantil de Nadal de Mont-roig Cursa Crema Torrons

Carnaval al Casal d'Avis Sant Jaume 

Visita del Pare Noel a Miami Platja 

Guanyadors concurs de comparses de Mont-roig

www.mont-roig.cat  ⁄ número 30 ⁄ 15



hivern 2023-24  ⁄ 16  ·  La contra


